
Sprawozdanie

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady 
Gminy

W okresie od ostatniej  XVIII Sesji Rady Gminy Korycin odbytej  dnia 19 listopada 
2008r. do dnia dzisiejszej Sesji Rady realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu Gminy i 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście następujące zadania:

1. Zgodnie  z  przepisami  ustawy  o  samorządzie  gminnym  przekazałem  w  dniu  24 
listopada 2008 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej  Izbie 
Obrachunkowej w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji 
uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad XVIII Sesji Rady tj.

− w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Korycin na 2008 rok,
− w sprawie zapewnienia środków finansowych na inwestycję realizowaną w ramach 

Programu  Wieloletniego  pod  nazwą  „Narodowy  Program  Przebudowy  Dróg 
Lokalnych 2008 -2011”,

− w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 
na 2009 rok, 

− w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Korycin  do  Lokalnej  Grupy  Działania  Fundacja 
Biebrzańska. 

      Wszystkie uchwały Rady Gminy Korycin zostały zamieszczone w Biuletynie
      Informacji Publicznej Urzędu Gminy Korycin, ponadto uchwała w sprawie zmian w 
      budżecie gminy oraz uchwała dotycząca określenia wysokości rocznych stawek 
      podatku od środków transportowych na 2009 rok,  zostały przekazane do ogłoszenia w
      Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego i nie są jeszcze opublikowane.

2. W dniu 20 listopada 2008 r. dostarczyłem wniosek o dofinansowanie remontu drogi 
Ostra  Góra  –  Popiołówka  do  Wojewody  Podlaskiego  w  ramach  „Narodowego 
Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  w  latach  2008  -2011”  i  miło  mi 
poinformować,  iż  dnia  4  grudnia  2008  roku  na  stronie  internetowej  Wojewody 
Podlaskiego zamieszczono listę wniosków zakwalifikowanych do dofinansowania w 
liczbie  40,  w  tym  wniosek  Gminy  Korycin.  Natomiast  nie  zakwalifikowano  38 
wniosków  z  innych  gmin.  W  tym  dniu  uczestniczyłem  również  w  posiedzeniu 
Komitetu Monitorującego RPO w Urzędzie Marszałkowskim, a także brałem udział w 
spotkaniu  odbywającym  się  w  Biurze  Związku  Gmin  Wiejskich  WP  odnośnie 
przygotowania wniosków do MSWiA w Warszawie.

3. W dniu 24 listopada br. rozpoczęto instalowanie kamer w budynku Urzędu Gminy oraz 
na zewnątrz budynku. Łącznie zainstalowano 14 kamer (8 wewnątrz i 6 na zewnątrz 
budynku) i od 28 listopada funkcjonuje monitoring. Łączny koszt zadania – 20tys.zł.

4. W dniu 28 listopada 2008 r. odbyłem robocze spotkanie z Zastępcą Burmistrza Sokółki 
Panem  Bujwickim  oraz  z  Zastępcą  Starosty  Białostockiego  Panem  Kamińskim  w 
sprawie utworzenia Grupy Inicjatywnej i Powołania Podlaskiej Rady Wspierania LGD, 
której  celem  będzie  reprezentowanie  i  wspieranie  interesów  LGD  działających  na 
terenie województwa na szczeblu regionalnym, krajowym i międzynarodowym. W tym 
dniu odbyło się również posiedzenie Zarządu Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza”.

5. W  dniu  26  listopada  br.  uczestniczyłem  w  konferencji  pn.  „Dobre  praktyki  SPO 
2004-2006 w odniesieniu do PROW 2007-2013”.

6. W dniu 27 listopada br. uczestniczyłem w konferencji zorganizowanej przez ZGWWP, 
inaugurującej realizację projektu szkoleniowego o nazwie „Sprawny samorząd – lepsza 
Polska”,  skierowanego  do  pracowników  samorządowych,  gdzie  pozyskano  środki 



unijne z działania 5.2 Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.

7. W dniu  2  grudnia  2008 r.  zawarliśmy  akt  notarialny  dotyczący  zakupu  działki  od 
państwa Kudryckich , zam. Korycin do gminnego zasobu nieruchomości, pod budowę 
ulicy w Korycinie i w ten sposób wykonaliśmy uchwałę Nr XVII/124/08 Rady Gminy 
Korycin  z  dnia  28  października  2008  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie 
nieruchomości położonej w Korycinie do gminnego zasobu nieruchomości.

8. W  dniu  5  grudnia  br.  uczestniczyłem  w  konferencji  GDDKiA  nt.  „Koncepcja 
programowa wstępna budowy drogi ekspresowej S8 Warszawa – Choroszcz – Korycin 
– Suwałki. 

9. W dniu 7 grudnia br. odbyły się wybory uzupełniające do Rady Gminy Korycin w 
okręgu Nr 6 obejmującym miejscowość Korycin i radnym został wybrany pan Marek 
Brylewicz – jeszcze raz serdecznie gratuluję.

10. W dniu 25 listopada 2008 r. umową użyczenia przekazaliśmy dla Gminnego Ośrodka 
Kultury,  Sportu i  Turystyki  w Korycinie  kompleks  sportowy „Moje boisko – Orlik 
2012”   w  bezpłatne  użytkowanie  do  wykorzystania  wyłącznie  na  cele  statutowe 
instytucji kultury.

11. W dniach 1-2 grudnia zainstalowano na budynku Apteki dekorację świetlną za kwotę 
1700  zł,  zgodnie  z  wcześniejszymi  ustaleniami,  iż  na  budynkach  gminnych 
zainstalujemy dekoracje świąteczne.

12. W  dniu  3  grudnia  2008  r.  postawiono  dodatkowy  transformator  nad  zalewem  w 
Korycinie, który będzie dostarczał prąd podczas naszych imprez i miejmy nadzieję, że 
skończą się nasze kłopoty w tym względzie.

13. Trwają  uzgodnienia  z  właściwymi  instytucjami  w  sprawie  zmian  w  planie 
zagospodarowania  przestrzennego  oraz  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Krukowszczyzna  i  Dzięciołówka, 
dotyczące wydobycia kruszywa.

14. Zlecono opracowanie dokumentacji projektowej na chodniki na ulicy Knyszyńskiej w 
Korycinie  (  my  wykonamy  dokumentację,  a  Podlaski  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich 
zrealizuje to zadanie w przyszłym roku).

15. W dniu  1  grudnia  2008 r.  wpłynęło  do  UG Korycin  pismo z  Podlaskiego  Urzędu 
Marszałkowskiego informujące, że nasz wspólny wniosek z Suchowolą pn. „Integracja 
dróg Gmin Korycin i  Suchowola z sieci  krajową i regionalną” o dofinansowanie w 
ramach RPOWP na lata 2007 – 2013, uwzględniając wysokość alokacji przeznaczonej 
na konkurs i wysokość rezerwy na odwołania – nie został wybrany do dofinansowania.

16. Inne  –  udział  w  spotkaniach  i  posiedzeniach  Fundacji  Biebrzańskiej,  ZGWWP, 
ZGWRP, Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza” itp. 

Przygotowała:                                                                 WÓJT
Tamara Sokołowska         Mirosław Lech
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